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-projekt-  

 

Protokół Nr LXXV/2023 

z LXXV sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 14 lipca 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 10:00, zakończenia – 11:05 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr LXXIII/521/2023 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 20 czerwca 2023 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

5) wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej 

w Gołdapi przy ul. Żeromskiego 

6) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału 

miasta Gołdap, ograniczonego ulicą Stadionową, rzeką Gołdapą i torem kolejowym 

7) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych w śródmieściu Gołdapi ograniczonych ulicami: Królewiecką, Armii Krajowej, Tatyzy 

i Jaćwieską 

8) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gminy Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie 

4. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LXXV posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 
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Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

1)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIII/521/2023 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 20 czerwca 

2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekt uchwały.  

  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że regularnie pyta czy burmistrz przyznał nagrody finansowe 

urzędnikom Urzędu Miejskiego w 2023 roku, czy wydział finansowy podpiera się pomocą organów 

zewnętrznych w tej dziedzinie. Czytając projekty uchwały zmian w budżecie widzi galimatias  

w tabelkach i nie wie, czy Pani skarbnik sama to pisze, czy może posługuje się właśnie jakimiś obcymi osobami 

spoza urzędu, które może błądzą, może nie znają się na rzeczy, tak jak pani skarbnik. 27 czerwca 2023 r.,  

bo prawdopodobnie niektórzy radni, wielu urzędników korzystało z przywilejów zaproszenia pana burmistrza  

do restauracji Turystyczna. Zapytał, za czyje pieniądze była impreza, czy wszyscy się składali na to na tą imprezę, 

czy przewodniczący chce wiedzieć gdzie są lokowane pieniądze gminne. Nie wie co tam było co serwowano, 

ponieważ nie było go tam. a burmistrz i Pani skarbnik podają w tym roku, że wydatki ma sięgają  

32 248 196,51 zł. Chciałby wiedzieć konkretnie na co w tym roku wydatkowane będą środki. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, by radny napisał wniosek i będzie rozpatrywany. Jeżeli 

radny nie ma siły przebicia to albo nie potrafi napisać wniosku, to niech posłuży się innymi instytucjami. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do przewodniczącego, że wniosek, który złożył został napisany przez 

profesora prawa administracyjnego. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny oczerniał jeszcze niedawno za drogę  

w Galwieciach. Mówił, że nie wiadomo, ile tam jest jakiś nieprawidłowości. Prokuratura umorzyła postępowanie 

ze względu na to brak znamion czynu zabronionego.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że poszło zażalenie na decyzję do sądu oczywiście na decyzję 

prokuratury umorzeniowej w Olecku. Poinformowane zostały kolejne organy. Urząd Zamówień Publicznych,  

też przypatrzy się tym decyzjom burmistrza sprzed paru lat. Burmistrz dysponuje budżetem i mieszkańcy proszą 

radnego aby nie zrezygnował z zapytań, wniosków, ponieważ one są kluczowe. Jeżeli okaże się, że ten galimatias, 

który występuje w Wieloletnich Prognozach Finansowych, który podważa również radny Zbigniew Mieruński  

i radna Wioletta Anuszkiewicz, że są różnice wypisywane co kilka miesięcy to znaczy, że robi to nie ta sama 

osoba tylko być może inne. I dlatego kluczowym jest dla radnego, czy Gmina Gołdap posiłkuje się i korzysta  

z usług doradztwa w dziedzinie finansów, księgowości i rachunkowości podmiotów zewnętrznych. Jeżeli tak,  

to jakie to są kwoty, z kim i na jaką okoliczność.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego, że lepiej jeździć i załatwiać coś pozytywnego 

dla gminy, niż jeździć po prywatnych nieruchomościach. Tak jak to radny zrobił w sobotę rano.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nigdy nie był na burmistrza prywatnej posesji.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że są świadkowie. Panie Tobolski i jest to zgłoszone na 

policję.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że faktycznie sprawdzał, gdzie stoi samochód Skoda NGO75T9 

Jechał drogą publiczną powiatową i został obrzucony kamieniami przez Pana burmistrza, opluwany, zwyzywany 

i grożono mu śmiercią. Zrobił to Pan Tomasz Luto. Złożył stosowne zawiadomienie w tej sprawie. Zwrócił się 

do burmistrza, że wykazuje w tabelach budżetowych i w Wieloletniej Prognozie Finansowej, że w zeszłym roku 

zostało wydanych 6 000 000,00 zł na budowę zakładu Przyrodoleczniczego. Jest to wpisane wyraźnie, że to jest 
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właśnie to był limit i to było wykonane. Uważa, że to co zostało wykonane to się wpisuje w tabelę, jeżeli nie to 

się nie piszę tego. Na ten rok znów jest przewidziane ponad 6 000 000,00 zł na ZPL i rozumie, że burmistrz już 

ma jakieś plany. Zwrócił się o informację, czy będzie kontynuacja budowy czy nie. Burmistrz  wiele rzeczy robi 

z ukrycia a to są publiczne pieniądze, którymi burmistrz dysponuje a radni mają obowiązek i prawo do kontroli. 

Zwrócił się o informację, komu, ile i za co wypłacono nagrody finansowe.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że budżet pozytywnie opiniuje Regionalna Izba 

Obrachunkowa i jest to jest instytucjonalny większy autorytety niż wątpliwości radnego Mieruńskiego, radnej 

Anuszkiewicz czy radnego Tobolskiego. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, jakie inwestycje na 32 248 196,00 zł są zaplanowane w tym roku.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny powinien znać budżet.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że zna, ale nie widzi takich kwot na wydatki. Deficyt budżetowy 

wyniesie około 12 000 000,00 zł, zostanie pokryty z obligacji około 8 000 000,00 zł i z nadwyżki budżetowej 

4 000 000,00  zł. Skoro jest nadwyżka budżetowa, to dlaczego burmistrz zimą, jesienią wyłączał ogrzewanie  

w szkołach, wygaszał światła, lampy w mieście, skoro jest taka dobra kondycja w finansowa.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto  zwrócił się do radnego, aby zakomunikował mieszkańcom, że gmina 

ma najbardziej oszczędny urząd w warmińsko-mazurskim, że zadłużenie procentowe zmalało. W tej chwili to co 

radny robi to jest jakaś marna polityczka,  nie wie na czyje potrzeby.  

Mieszkańcy zweryfikują ja nie muszę przed panem się tłumaczyć, bo tak jak powiedziałem panie nie jest dla 

mnie żadnym autorytetem. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, aby burmistrz pochwalił się za czyje pieniądze była impreza  

27 czerwca od godziny mniej więcej 18:00 w restauracji Turystyczna. Czy to podatnicy płacili za przyjęcie, 

jedzenie i picie. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że burmistrz nie jest autorytetem i dla wielu osób z tego 

miasta i z tej gminy też nie jest. Zapytała, jakie koszty zostały poniesione ze strony urzędu na imprezę po sesji 

absolutoryjnej. Zapytała również, czy prawdą jest, że Pani skarbnik, Pani sekretarz i zastępca burmistrza 

otrzymali nagrody w wysokości około 10 000,00 zł netto od listopada 2022 roku do czerwca 2023 roku. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radna może pytania zadawać tak samo jak Pan Tobolski. 

Wg burmistrza, wkład radnej w gminę i samorząd jest taki jak radnego Tobolskiego. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał wszystkim głos. W związku z przejściem rozmowy na inne 

tory, podda pod opinie radnych poprzez głosowanie kwestię kontynuowania dyskusji w danym punkcie.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie kontynuacji dyskusji. 

W głosowaniu jawnym głosami 5 za, 6 przeciw, 2 wstrzymującymi się radni nie opowiedzieli się  

za kontynuacją dyskusji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

kontynuacji dyskusji   

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (6) 

Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Zofia Syperek 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXXIII/521/2023 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 20 czerwca 2023 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, 

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

Uchwała Nr LXXV/534/2023 

/w załączeniu/ 

2) i 3) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekty uchwał.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że intryguje go od wielu miesięcy temat wysokości kosztów, które 

ponoszą na obsługę zadłużenia kredytów obligacji. W 2022 roku około 3 000 000 zł, w 2023 Pani skarbnik 

zaplanowała 2 500 000 zł, czyli o 1/6 mniej więcej dług zostanie zlikwidowany. W 2024 roku zaplanowane jest  

1 200 000 zł czyli praktycznie 2/3 zadłużenia zniknie. Zapytał, czy zostanie spłacone ponad 30 000 000,00 zł 

zadłużenia. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zapytała radnego, czy wie na jakiej podstawie są liczone koszty obsługi 

kredytu bądź obligacji.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, a jakiś środków zostanie spłacone 30 000 000,00 zł zadłużenia.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że Pani skarbnik powinna się opanować i jako urzędnik nie 

powinna zadawać pytań dla radnego o jego prywatne interesy. Dodała, że sesja przebiegała spokojnie, dopóki 

burmistrz nie zaczął prowokować radnego Andrzeja Tobolskiego. Później wrzucił do tego worka radnego 

Mieruńskiego i radną Anuszkiewicz i dlatego zaczęły się przepychanki. Pani skarbnik jest urzędnikiem powinna 

odpowiadać na pytania a burmistrz jest gościem na tym posiedzeniu. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że nie jest w stanie w ciągu paru sekund zastopować 

pewnych wypowiedzi z różnych stron. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że kilka tygodni temu radni podejmowali decyzję odnośnie 

etycznego i moralnego zachowania się radnych. Urzędnicy i burmistrz prowokuje. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, jak projekt uchwały zaopiniowały poszczególne 

Komisji.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 2 wstrzymującymi się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, 

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

  

Uchwała Nr LXXV/535/2023 

/w załączeniu/ 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymującym się uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

  

Uchwała Nr LXXV/536/2023 

/w załączeniu/ 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekty uchwał.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

 

Uchwała Nr LXXV/537/2023 

/w załączeniu/ 

5) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 

Skarbu Państwa nieruchomości, położonej w Gołdapi przy ul. Żeromskiego. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, aby upoważnić burmistrza aby zwrócił się w imieniu mieszkańców 

Gminy Gołdap do Ministerstwa Zdrowia o wszelką pomoc materialną lub kadrową, w celu ponownego 
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funkcjonowania  oddziału wewnętrznego Szpitala Powiatowego w Gołdapi. To nie ma znaczenia, że to jest 

Szpital Powiatowy. Większość mieszkańców powiatu mieszka w mieście i gminie. I drugi wniosek, żeby to 

również było w uzasadnieniu, żeby działając w imieniu mieszkańców Gminy Gołdap również zwrócić się do 

rządu o pomoc, wsparcie finansowe w celu odkupienia być może ciepłowni od prywatnego przedsiębiorcy albo 

budowę własnej ciepłowni, żeby zdaniem radnego naprawić błąd sprzed 10 lat burmistrza i przewodniczącego, 

którzy zlikwidowali gminną spółkę.  

 

 Burmistrz Gołdapi pan Tomasz Luto powiedziała, że radny jak zwykle kłamie, natomiast za szpital jest 

odpowiedzialny powiat .Po uroczystości związanej ze Świętem Pułku, podczas której były też Pan Minister 

Błaszczak otrzymał informację, że będzie prawie 100% dofinansowana ulica Partyzantów. W rozmowach 

poruszany jest również temat szpitala. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej  

w Gołdapi przy ul. Żeromskiego. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano wsprawie: 

wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej  

w Gołdapi przy ul. Żeromskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

Uchwała Nr LXXV/538/2023 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap, ograniczonego ulicą Stadionową, rzeką Gołdapą i 

 torem kolejowym. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

   

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta 

Gołdap, ograniczonego ulicą Stadionową, rzeką Gołdapą i torem kolejowym  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta 

Gołdap, ograniczonego ulicą Stadionową, rzeką Gołdapą i torem kolejowym  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 
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Uchwała Nr LXXV/539/2023 

/w załączeniu/ 

 
6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gminy Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach 

geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, dlaczego przedsiębiorca, który zgłosił  inicjatywę dotyczącą tej uchwały 

po kilkunastu latach się zorientował, że ma pokłady borowiny.  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że to żaden przedsiębiorca wydobywający 

piaski, to przedsiębiorstwa wydobywające torf. Pewne zostały już wykorzystane, w związku z tym przedsiębiorca  

przygotowuje dalszy etap swojej działalności i w tym celu chciałby, aby wprowadzić zmiany w miejscowym 

planie.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przekazał głos kierownik WKS Pani Justynie Charkiewicz w 

związku z przekazaniem informacji dla radnych.  

 Kierownik WKS Pani Justyna Charkiewicz powiedziała, że jest szansa pozyskania z Urzędu 

Marszałkowskiego województwa dotacji w wysokości 20 000 zł na Regionalny Festiwal Pogranicza Kartaczewo,  

które zaplanowane jest na 6 sierpnia. W związku z procedurami, które trwały z przygotowaniem umowy nie było 

możliwości, aby wprowadzić to zadanie na tej sesji. W związku z powyższym zaistnieje potrzeba zwołania sesji 

nadzwyczajnej.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy 

Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski wyłączył laptopa i nie miał możliwości głosowania.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 brakiem głosu uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy 

Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz 

Uchwała Nr LXXV/540/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXV sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


